

I Speak Russian.

I need assistance and have the right to receive assistance in my spoken language. Please provide me with an interpreter and note my spoken language in your permanent records. Thank you.

District law requires that agencies provide you with information and assistance in your language for free. If you do not receive help in your language, please call the DC Office of Human Rights at (202) 727-4559 and press 0.



www.ohr.dc.gov



Язык, на котором я говорю Русский.

Мне нужна помощь, и я имею право получения помощи на языке, на котором я разговариваю. Предоставьте мне, пожалуйста, переводчика и запишите в постоянном досье язык, на котором я разговариваю. Спасибо.

Законодательством Округа предусмотрено, что учреждения предоставляют информацию и помощь на вашем родном языке бесплатно. Если помощь на вашем родном языке не была предоставлена, позвоните, пожалуйста, в Отдел прав человека округа Колумбии (DC Office of Human Rights) по тел.: (202) 727-4559, расширение 0.



www.ohr.dc.gov

